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OBČINA BRDA 

Trg 25. maja 2  
5212 Dobrovo   
 
Številka: 0322-17/2016 
Datum:  18. 10. 2016  

 
OBČINSKI SVET OBČINE BRDA    

 

 

ZADEVA: ODGOVORI NA POBUDE IN VPRAŠANJA SVETNIKOV 17. REDNE SEJE    

 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna  
1. Glede na to, da občina plača avtobusni prevoz za šolarje predlaga, da se z Avrigom dogovori o 

možnosti, da otroci lahko koristijo avtobusne prevoze na vseh relacijah (brez doplačila) in ne le 
dom-šola ter obratno. Mnogo otrok gre namreč iz šole na nogomet ali druge obveznosti kot 
npr. verouk in ne smejo uporabljati šolskega avtobusa, ker nimajo primerne vozovnice 
(avtobusi pa so plačani in meni, da ni bistvene razlike ali se z njim pelje 5 ali 15 otrok). Starši 
otrok nogometašev so to že sprožili in prav tako nogometni klub sam. Lahko bi se uvedlo 
univerzalno vozovnico. 

2. Mnogokrat se sliši, da starši vozijo otroke v šolo sami, namesto da bi jih poslali z avtobusom. 
Vzrok je ta, da zaradi premalo avtobusov otroci ali zamudijo k pouku, saj se na Dobrovo 
pripeljejo ob 8h ali še kasneje, drugi pa ta, da morajo zaradi prevozov nekatere otroke odložiti 
na Dobrovem že ob 7h (pouk pa začne ob 8:05), zato da lahko grejo šoferji na t.i. "drugo furo". 
Potrebno bi bilo raziskati kakšne možnosti obstajajo za rešitev teh prevozov. 

 
Družbo Avrigo d. d. Nova Gorica, ki skladno s pogodbo izvaja storitev prevozov šolskih otrok v Občini 
Brda, smo pozvali za odgovor na vsa vprašanja svetnic in svetnikov, ki so se navezovala na to 
tematiko. 
Občina Brda je objavila javni razpis za izbor izvajalca prevozov šolskih otrok in je sedaj ravno v teku. 
Na Avrigu so nam odgovorili, da glede na to, da je objavljen javni razpis za prevoze šolskih otrok v 
občini Brda za obdobje 2016 – 2020, predlagajo, da bodo na svetniška vprašanja in predloge 
odgovorili po končanem javnem razpisu, v kolikor bodo izbrani. V nasprotnem primeru, pa bo 
potrebno ta vprašanja reševali z drugim prevoznikom. 
 
Glede pripombe zaradi zamujanja, pa se je na to mislilo že pri pripravi javnega razpisa. Po voznih 
redih, ki so predvideni v novem JR, po novem učenci ne bodo prihajali iz smeri Vrhovelj na Dobrovo 
že ob 7:00 uri, ampak bodo vsi prihajali v šolo med 07:40 in 08:00 uro. 
 
Boris Rožič 
Predlaga, da se v zbirne centre na Dobrovem in Humu namesti kontejnerje za odpadni gradbeni 
material, saj občani po raznih obnovitvenih delih na domovih gradbeni material odlagajo v naravo 
na različne lokacije. 
 
Načeloma je gradbene odpadke možno oddajati le na registriranih zbirnih centrih in to je le na 
zbirnem centru v Stari Gori. Gradbeni odpadki niso komunalni odpadki in ne sodijo na tovrstne zbirne 
centre. Tudi račune za to bi morali izstaviti povzročiteljem ali občini. Ker pa vage ni na lokaciji bi bilo 
izvedljivo le da plača ena oseba za vse (npr. Občina) še zmeraj s pogojem, da to lahko prevzemajo. 
Potrebno pa bi bilo preveriti pri pristojnih inšpekcijskih službah, ali je tak način zbiranja dovoljen vse 
do prve prijave občanov kar bi pomenilo  umik s kaznijo ali le z opominom. 
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Silvan Peršolja  
1. Ali so pri izgradnji krožišča na Dobrovem in nato tudi v Gonjačah zanesljivo upoštevane vse 

potrebe po kanalih in vse v zvezi z optiko.  
 
Investitor – Direkcija RS za infrastrukturo je o gradnji obvestil vse upravljalce javne komunalne 
infrastrukture na tem območju; vsi so se vključili k gradnji.  
 

2. Ali obstaja kakšen uraden kontakt z izvajalcem vzdrževanja Reke Reke, natančneje podjetja, ki 
izvaja košnjo na brežini.  
 
Za upravljanje z vodami je pristojna Direkcija RS za vode, Sektor območja Soče, Cankarjeva 62, 
5000 Nova Gorica (tel. (05) 338 38 70). 

 
Kostja Jelinčič 
Poda pobudo Nogometnega kluba Brda. S strani staršev podružnične šole Kojsko je NK Brda prejel 

prošnjo o ureditvi prevoza učencev na šolo nogometa v Vipolže. Glede na to, da je za učence OŠ 

Dobrovo poskrbljeno menijo, da bi bila smotrna in enakopravna ureditev prevoza mladih 

nogometašev tudi iz Kojskega in okolice. Ureditev prevoza bi se lahko rešila z minimalno 

spremembo vozne linije tako, da se obstoječa vozna linija, ki poteka od OŠ Kojsko do Dolnjega 

Cerovega (pri Valerišču) podaljša do igrišča v Vipolžah, kar bi pomenilo cca 3 km daljšo prevozno 

pot. Ker želijo v Nogometno šolo Brda vključiti čim večje število otrok iz vse Občine Brda menijo, da 

bi s podaljšanjem vozne linije lahko naredili velik korak k povečanju včlanitve otrok v nogometno 

šolo. 

Zadeva je urejena. 

Romana Velišček  
V vasi Hruševlje je veliko šoloobveznih otrok, ki vstopajo na šolski avtobus na glavni cesti, kjer ni 
avtobusne čakalnice, avtobus pa tudi ne gre skozi vas. Predlaga ureditev manjše avtobusne 
čakalnice ob glavni cesti.  
 
Najprej bo potrebno pridobiti ustrezno zemljišče, na katero se bo lahko postavilo čakalnico. Skupaj z 
vaško skupnostjo bomo proučili možnosti, ki bi lahko bile primerne za tovrstni objekt. Ker je cesta v 
državni lasti, se bo po pridobitvi ustreznega zemljišča, na Direkcijo Republike Slovenije za 
infrastrukturo naslovilo vlogo za soglasje postavitve čakalnice. 
 
Boris Šfiligoj  
Dejanu Rusjanu se zahvali za postavitev znaka »slepa ulica« v Kojskem v smeri proti »Četrtiču«. 
Sprašuje, kaj bi lahko storili, da GPS naprave ne bi ljudi zavajale in jih usmerile v slepo ulico.  
 
Občina več kot toliko ne more storiti, ker je zavajanje odvisno od navigacijske opreme oziroma karte; 
v kolikor so te karte neustrezne pač prihaja do zavajanja, dejansko bi moral uporabnik reklamirati 
zavajajočo karto dobavitelju. Na trgu je več dobaviteljev kart, pa tudi karte se stalno obnavljajo in 
novejše verzije so vsekakor boljše od starejših. Verjetno pa so v uporabi tudi karte slabše ali vprašljive 
kvalitete in s temi je največ težav – uporabniki bi se morali tega zavedati! 
 
Edbin Erzetič 
1. Opozori na odmetavanje smeti ob regionalni cesti od »Štalonov« proti mejnemu prehodu 

Neblo. Cesta je popolnoma zasmetena. Predlaga sprejem določenega odloka in da se ljudi 
javno opozori, da je to kaznivo.  
 
Odlok ni potreben, ker obstaja ZAKON O VARNOSTI CESTNEGA PROMETA po katerem je 
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odmetavanje kakršnih koli odpadkov iz vozila prepovedano in sankcionirano. Višina globe za 
posameznike znaša 250 EUR, za pravno osebo ali samostojnega podjetnika pa 2.500 EUR. 
Pooblastila v skladu s tem zakonom izvajajo policisti, pristojni inšpektorji ter občinski redarji, 
slednji ko gre za varstvo cest in okolja v naselju in na občinskih cestah zunaj naselja. 
 

2. Prevozi otrok so za Občino velik strošek. Predlaga, da se poti, kjer otroci dalj časa ne hodijo na 
avtobus, ukine.  
 
Vse relacije za prevoz otrok v šolo so se pri pripravi novega JR pregledale in ustrezno uredile.  

 
Aleš Simčič  
Ali je v sklopu izgradnje krožišča na Dobrovem tudi vključena ureditev pločnika? 
 
 V sklopu izgradnje krožišča se ureja pločnik okoli krožišča z odcepi, od krožišča proti novemu 
zdravstvenemu domu ter pešpot preko trga do vhoda v osnovno šolo. 

 

 

 

            Pripravila 
Direktorica občinske uprave              ŽUPAN 
        Anita Manfreda                       Franc Mužič 


